
Da vi på ingen måde er tilfredse med det svar vi fik forleden fra embedsmændene i ministeriet, sender vil alle hver 

vores bidrag til et svar. 

Det er dybt skuffende, at en Justitsminister, med ansvar for det der sker i vores Retter, også skifteretterne, blot beder 

sine embedsmænd om at sende et lakonisk automatsvar, hvor man gentager en masse af de ting vi allerede har hørt 

mange gange før.  

Det er en skændsel overfor alle de borgere der i årevis er blevet snydt af bobestyrer ansat i offentligt regi. 

 

Bla. står der "at ŵaŶ blot kaŶ skifte bobestyrer, hvis ŵaŶ ikke er tilfreds ŵed deŶ ŵaŶ har har͟. Nej, det er ikke 
muligt. Flere af os har prøvet, meŶ det kaŶ ikke lade sig gøre, også selv oŵ vedkoŵŵeŶde har ͟taget af kasseŶ͟. 
Vi hyrede en dygtig og erfaren bobestyrer, så han kunne træde til, og overbevise skifteretten om, at deres tilknyttede 

bobestyrer ikke overholdt lovene og i det hele taget begik fejl og lavede sjusk. Det betalte vi blot en ekstra 

advokatregning for, og en dygtig advokat med 35 års erfaring måtte give op!!! 

 

Men der er også mange andre steder, hvor juristerne i ministeriet bare lukker øjenene for det der sker ude i Retterne. 

  

Det er muligt at loven siger de rigtige ting, men hvad hjælper det, når de tilknyttede bobestyrer får lov til at forvalte 

loven som de har lyst til - af skifteretterne, som de ofte er pot og pande med. Det ved vi fra flere tilfælde. 

 

Det er direkte eŶ ͞forbrydelse͟ ŵod sagesløse borgere, at de ikke har eŶ større grad af retssikkerhed, og ikke ŵiŶdst 
at justitsministeren som den eneste minister, ikke lytter til de borgere som oplever uretfærdigheder i deres samfund. 

Hver dag i medierne ser man sager der tages op i sundhedsvæsnet, indenfor politiet, indenfor det kommunale 

område, ja alle steder i samfundet, hvor der begåes fejl eller lovbrud. Man ser politikere stå og være forargede over 

det de hører, hvorfor er Søren Pape og andre ministre ikke forargede over det der sket i visse skifteretter? Det undrer 

os utroligt meget. Hvem er det der holder hånden over de ansatte i skifteretterne? 

 

Hvorfor er det lige Ŷøjagtig vores råb oŵ ͞hjælp͟ der overhøres? 

Kan det have noget at gøre med, at jurister og advokater har så stor magt i vores samfund, både i den offentlige 

forvaltning, men også i private virksomheder. 

 

Bodil Høegh-Guldberg. 
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